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In this Business English Podcast lesson we’re going to look at useful language for handling the practical details of a business visit, such as airport pickup and restaurant or hotel booking. And we’ll also practice ways to create and maintain goodwill by demonstrating flexibility and responding politely on the phone.

在这节商务英语播客中，我们来看下在商务出差中如何处理实际中的细节，比如机场接人和预定饭店和旅店。我们也会练习打电话中通过委婉地表达和礼貌地回答来表示和维持和善的各种方法。
Viva is an Italian fashion company. Viva representatives Marco and Francesca are preparing to attend a fashion expo in Las Vegas with their American distributor, Foxtrot.

Viva是一家意大利时装公司，公司代表Marco 和 Francesca 正准备和美国的销售商Foxtrot一起参加拉斯维加斯的时装展览。
In the dialog Marco is calling his contact Adriana at Foxtrot to discuss the details of the visit. As you listen try to answer the following questions.

在对话中，Marco正在联系Foxtrot公司的Adriana来讨论商务会面的细节。听录音时，试着回答下面的问题。
Listening Questions:

1) What information does Adriana get from Marco?

2) What does Marco need help with?

3) Does Marco have any special requirements for the hotel?

4) What kind of food does Marco hope to eat?
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